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● Correctie rechtspositie raad (fractie assistenten o.a.) is al jaren meer dan 

8.000, waarom nu pas aangepast? 
● Rijbewijs 3.5 duurder, dan kun je dit meteen meenemen in doorrekening, 

waarom niet?
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● waar bestaan de meerkosten HvdS voor verkiezingen uit, opslag? 
Logistieke inhuur: zorgen voor oplossingen, met elk jaar verkiezingen zelf 
opgeleide mensen nodig en handig bij kunnen springen voor taken. Ging 
het goed vrijwilligers? Meer gehad uit gemeentefonds ivm NPPV?
Wat voor  ‘adequaat kostenverhaal’ wordt bedoeld dat nog naar de Raad 
gaat, en wanneer?
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● uitrusting van BOA’s kost 50.000 meer, is dat de 2 fte, of waar komt dit 

door?
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● waarom Konhraad eerder niet structureel in begroting opgenomen?
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● Waarom was parkeervergunningsysteem niet structureel in de begroting 
meegenomen? 

● Wat is de totale opbrengst van parekeren (en hoogte reserve, waaraan 
uitgegeven)?

● De parkeeropbrentsten gaan ivm meer controles omhoog. Controleren va 
parkeren gaat om voorkomen overlast, parkeerdruk, goed ruimte gebruik. 
Niet om het sec opleggen van boetes. Wat doet college om het doel van 
het opleggen van de boete in verhouding te blijven zien?
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● takkenroute bij watergangen: kosten worden pas in de loop van het jaar 

bekend. Wordt dit dan tzt een tegenvaller? Kan er al rekening mee 
gehouden?
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● Waarom stond Energycave nog niet op de begroting va 2023? bij 

doorgaan in 2024 dan tegenvaller? Nog geen structurele dekking, klopt 
dat?
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- Programma onderwijs heeft geen wijzigingen, doen we niet meer dan 

voorgaande jaren / tov begroting mee aan landelijke programma’s 
(vastgoed, lunches, kwaliteit)?

Sport, cultuur en recreatie 5300



● Verenigingsondersteuning en vitale sportverenigingen. Komende jaar 
wordt er €56 160 onttrokken uit de bestemmingsreserve Corona. Is dit geld 
uit 2022, wat is de (technische) reden dat de corona geldne in een 
bestemmingsreserve zijn vormgegeven? Betekent dit dat het een 
eenmalige ipv een structurele activiteit is, en hoe zorgen we dat het geen 
desinvestering is ivm niet kunnen voldoen aan continuiteit? 

● De extra 40.000 uit het sportakkoord: wat gaan we er extra voor doen? 

Sociaal Domein 6110 Binnenbaan
● Waarom worden de kosten voor risico opslag en exploitatiebijdrage niet 

jaarlijks aangepast, terwijl we weten wat het bedrag komend jaar bij 
benadering is? Komend jaar kunnen we dan 100.000, opnemen.

Kunst en cultuur, pagina 17: 
● Voor kunst- en cultuur is minder aangevraagd dan beschikbaar was. Gaat 

nu via innovatiebudget terug / blijft behouden. maar: is dit budget ook 
beschikbaar voor zelfstandigen / MKB kunst en cultuur betrokkenen? 

● Kunst bij IKC parkrijk: hoe wordt tot locatie besloten? En is aangegeven 
dat de kunt openbaar toegankelijk / zichtbaar moet zijn?

Regiotaxi 6610
● Wat is de oorzaak van de stijgende kosten?De oorlogsslachtoffers uit 

Oekraïne maken ook gebruik van deze regeling, waarom worden de 
ontvangen bijdrage vanuit het rijk voor deze groep hier niet genoemd?

6700 Leegstand, pagina 22
● Het pand van Trias staat leeg, hierdoor krijgen we geen huuropbrengsten 

ter waarde van €73.000,-. Waarom zetten we de extra inkomsten vanuit 
het huis van stad niet tegenover? Met andere woorden krijgen we als 
gemeente in totaal minder huuropbrengsten binnen?

● is tijdelijke huur en tijdelijke bestemming mogelijk tot er besluitvorming is 
over ontwikkeling(en) van nieuwe invulling? Welke stappen zet het college 
actief om tot besluitvorming te komen, en wat is de horizon en opties voor 
alternatieven?

9607 Formatie-uitbreiding
● Goed dat de gemeente inziet dat er extra fte’s nodig zijn om alle nieuwe 

ontwikkelingen binnen het sociaal domein het hoofd te kunnen bieden 
aanvulling voor in de toekomst. Hierboven lees ik dat bij jeugd 2 extra 
trainees ingezet gaan worden. Wordt er naast deze trainees ook vanuit de 
formatie-uitbreiding extra budget beschikbaar voor jeugdconsulenten? 
Kunt u aangeven waar en met hoeveel fte de diverse onderdelen binnen 
het sociaal domein worden bedeeld met extra menskracht?
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● klopt het dat er nog 300.000 nadelig in volgend halfjaar moet worden 

verwerkt?
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● Groenbeheersplan: watergeven nieuwe bomen was niet begroot. Wat 
wordt beleid voor de toekomst hiervan?
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● Worden de extra kosten voor huisvesting oud-AZC bewoners volledig 

doorbelast aan het COA, die eerstverantwoordelijk is en financiering voor 
opgvang als 1e ontvangt?
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● Waarom wordt hof van sion en BMX niet uit GREX betaalt, waarom al 

overgegaan zonder dat dit af was?
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● Waarom worden de frictiekosten van de bibliotheek en Trais door de 
gemeente uit de voorziening betaald ipv zelf? Hoe beperken zij zelf de 
frictiekosten?

● Uitbesteding Woo: korte termijn oplossing, de kennis over eigen processen 
en informatie heb je nu en in de toekomst nodig. Wordt lange termijn plan 
voor beter proces en interne uitvoering ook gemaakt?
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● hoe zit het met de vergoeding voor transitiekosten die het rijk geeft (via 

koepels)?
● Er zijn ook baten voor de OW berekend en voorzien, juist ook voor 

gemeenten, wat doen we in Rijswijk om die te realiseren?


